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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:833 De växande vårdköerna

Ett av de största problemen i svensk sjukvård är de växande vårdköerna. Det 
var ett stort misstag av den nuvarande regeringen att år 2015 avskaffa den 
kömiljard som den tidigare alliansregeringen införde. På bara några år har 
vårdköerna fördubblats. I dag har var fjärde person som står i kö väntat på 
operation längre än 90 dagar, trots vårdgarantin, samtidigt som över 100 000 
människor står i olika vårdköer.

Utvecklingen är oroande och kräver handling på både kort och lång sikt. 
Förutom ett stort mänskligt lidande orsakar de långa köerna stora kostnader 
både för den enskilde och för samhället i stort. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att komma till rätta 
med de växande vårdköerna?

………………………………………

Marta Obminska (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-23
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


